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Referat årsmøte 19.5.2024 

                                

  Sørgårdsvågen Marina SA 

              

        

 

 Sted: 

 Vel-huset, Linesøya 

 

 

Dato: 

19.05.2024 

Tid: 
 10:30 – 12:00 

Møteleder: 
I vedtektene står det at årsmøtet ledes av styrets leder, 
eller i dennes fravær, av nestleder. 

Referent:  
Velges 

 

Sak nr. Emne  Vedlegg  

Sak1 Opptelling av stemmeberettigede og fullmakter.      

 

19 tilstede. Av styret er ikke Raymond Bugge møtt og ingen vara 

 

  

Sak2 Valg av møteleder, referent, samt to medlemmer til å underskrive 

protokollen. 

 

møteleder: Jon Martin Sørgård 

referent: Hjørdis Sørgård Havdahl 

underskrive protokollen: Odd Gabrielsen, Harry Kjønsø 

 

 

  

Sak3 Behandle årsberetningen. 

Årsberetn ble gjennomgått.  

Innspill fra Knut Stensheim om at det er mindre søppel i fjæra enn de 
første årene det ble gjort strandrydding, at utviklingen er positiv. Ellers ble 
årsberetningen tatt til etterretning.  

 

01  

Sak4 Behandle og godkjenne foreningens regnskap. 

Godkjent uten innspill 

 

 

02  

Sak5 Gjennomgang av revisorsberetning. 

Regnskapet er godkjent av revisorer 

02  

Sak6 Fastsette havneavgift for 2024. 

Styret foreslår uendrede årsavgifter. Vedtatt uten innspill. 

03  

Sak7 Vedta budsjett. 

Gjennomgått. Godkjent forutsatt at forsikringsutgifter behandles i sak 9B 

 

04  

Sak8 Foreta følgende valg: 05  



Unrestricted 

a) På styret: gjenvalg på styreleder Jon Martin Sørgård,  

Arnstein Sørgård og Raymond Bugge, vara Anders Sanne og Øyvind 
Sørgård.  

b) Valgkomite: Gjenvalg av Andreas Gabrielsen og Kristian 
Gabrielsen. 

c) Revisorer: Gjenvalg på Dagfinn og Tor Sørgård. 

 

 

Styrets leder fremla Valgkomiteens innstilling til repr fra valgkomite ikke 

var møtt 

 

Sak9 Andre saker for behandling: 

a) Økning i strøm-forbruk på vinters tid. 

Den som bruker strøm vinters tid og føler for å betale for seg, betaler inn 
500Kr  

b) Forsikringa høy. Fortsetter å stige. Hva får vi igjen for det vi 
betaler? Skal vi være selvassurandør? 

Diskusjon hva båtforeningen får igjen for forsikringssummen som betales 
inn. Innstilling til endring; opprettholde styreforsikring og 
dugnadsforsikring, dernest sette års summen inn i forsikringsfond. Styret 
følger opp.  

c) Forslag til endring på vedtekter. 

Det er gjort en gjennomgang av statuttene og flere § er endret.  

§-ene 2, 3, 11.8, 11.12, 11.13, 14, 21 ble vedtatt endret. Vedtektene kan 
leses på hjemmesida. 

d) Dugnad. Gå igjennom liste. Ikke behov for å kalle inn mange 

personer. 

Dugnad i uke 27 og 29. Detaljer kommer. To-Do-liste ble supplert med 
pukklass på båtslippen utenfor støypkant  

e) Honorar styremedlemmer. 

Vedtak om å tildele honorar til styreleder på 5000 Kr og 

regnskapsansvarlig 2500 Kr. Styret bestemmer innad fordelinga av 
denne totale summen. 

f) Brygge 1, ved molo, er bygd ca. 2004 (?) og flytemiddel er av 
isopor. Det er registrert små isoporbiter i vannet rundt brygga. Dette 

forurenser.  

Temaet på saksliste starter prosessen om videre utvikling av den eldste 
delen av anlegget. Brygge 1 er et kompaktanlegg der utrigger og brygge 
henger sammen. Årsmøtet går inn for å presentere kostnadsoverslag til 

neste årsmøte på bytting av brygge og utriggere for evnt endring til 
samme patent og kvalitet som de andre bryggene.  

 

  

    

    

    

    

 


